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Zápisnica  zo zasadnutia Rady školy zo dňa 23.10.2023 

Zúčastnení: podľa priloženej prezenčnej listiny 

Program zasadnutia:  

1. Privítanie 

2. Správa o výchovno - vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2022/2023 

3. Plán práce na školský rok 2023/2024 

4. Schválenie ŠkVP na školský rok 2023/2024 s maximálnym počtom hodín športovej 

prípravy – 20 vyučovacích hodín 

5. Schválenie plánu výkonov na školský rok 2024/2025 

6. Informácie o škole 

7. Diskusia 

8. Záver 

9. Uznesenie 

K bodu 1:  

Mgr. Kulichová privítala zúčastnených členov Rady školy, aj hostí pani riaditeľku PaedDr. PhDr. 

Ivetu Petríkovú Rosinovú, PhD., MHA a zástupkyňu pre vzdelávaciu činnosť pani RNDr. Evu 

Turoňovú. Zoznam zúčastnených je podľa priloženej prezenčnej listiny.  

 

K bodu 2:  

Správu o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2022/2023 

predniesla pani zástupkyňa pre vzdelávanie pani RNDr. Eva Turoňová. Oboznámila všetkých 

prítomných so správou, ktorú mali všetci zúčastnení poslanú ako dokument už pred zasadnutím Rady 

školy prostredníctvom mailovej pošty. Prešla všetky body obsiahnuté v danej správe.  

 

Zúčastnení mali možnosť vyjadriť svoje dotazy a pripomienky k prednesenej správe. Pán poslanec 

MUDr. Šimon Žďársky mal dotaz len k dosahovaným priemerom našich študentov, že by ho potešilo 

v budúcnosti, aby sa vyrovnali, prípadne čo najviac priblížili k celoštátnemu priemeru. RNDr. 

Turoňová vysvetlila, že národný priemer sa týka všetkých študentov – žiakov gymnázií aj stredných 

športových škôl. Zdôraznila, že cieľom je priemer žiakov vylepšiť a priblížiť sa priemeru čo najviac.   

Inak nikto ďalší zo zúčastnených nemal pripomienku k prednesenej správe.  

 

K bodu 3:  

RNDr. Eva Turoňová oboznámila prítomných s  plánom práce na školský rok 2023/2024. Dôležitým 

cieľom plánu práce je príprava maturitných zadaní pre informatické odbory, triedu 4.IT. Tieto 

experimentálne odbory budú maturovať na Strednej športovej škole v Trenčíne v PČOZ /praktická 

časť odbornej zložky/ a TČOZ /teoretická časť odbornej zložky/ prvýkrát. Príprava týchto zadaní 

prebieha v spolupráci s učiteľmi informatických predmetov a pani zástupkyne pre výchovno- 

vzdelávaciu činnosť.  

 

Ďalej sa v tomto bode riešili pripravované projekty. Člen Rady školy za žiakov (v zastúpení za žiačku 

Sarah Strakovú) Peter Chudoba povedal, aké projekty pripravujú ako žiacky parlament. Chceli by 

zorganizovať „Valentínsku kvapku krvi“ v Športovej hale našej školy, o pomoc aj s organizáciou 

poprosil pána poslanca MUDr. Šimona Žďárskeho. Okrem toho sa pripravujú projekty: „Koľko lásky 

sa zmestí do krabice od topánok“ a „Deň narcisov“. 



2 
 

K bodu 4:  

Nakoľko neboli vykonané žiadne úpravy a zmeny v ŠkVP pre jednotlivé študijné odbory požiadala 

RNDr. Turoňová prítomných o schválenie ŠkVP na školský rok 2023/2024 pre jednotlivé študijné 

odbory /7902J77 - gymnázium – šport, 7451J00 - športové gymnázium, 7471M00 - športový 

manažment, 7475M00 - digitálne služby v športe a 7976 M 00 - spracovanie dát v športe 

s maximálnym počtom hodín športovej prípravy – 20 vyučovacích hodín. ŠkVP pre jednotlivé odbory 

zostávajú v platnosti bezo zmeny. 

K  bodu 5:  

Riaditeľka školy predniesla prítomným plán výkonov na školský rok 2024/2025, tak ako bol 

predložený zriaďovateľovi./Viď. Príloha/ 

 

K bodu 6:  

V bode informácie o škole pani riaditeľka PaedDr. PhDr. Iveta Petríková Rosinová, PhD., MHA 

spomenula pri príležitosti dokončovania stavby zimného štadióna plánované vybavenie pre 

skvalitnenie športového režimu a tréningov našich študentov, o ktorých by sa neskôr rokovalo so 

zriaďovateľom TSK SŠŠ v Trenčíne. Ešte pani riaditeľka spomenula, aké vybavenie sa kúpilo 

v uplynulom školskom roku potrebné k regeneračnému procesu športovcov - žiakov našej školy.  

 

K bodu 7:  

Pán MUDr.  Šimon Žďársky – člen Rady školy - poslanec Zastupiteľstva TSK sa v diskusii poďakoval 

za uvedené informácie a prisľúbil, že tieto informácie posunie ďalej a budú sa riešiť na pôde 

zriaďovateľa SŠŠ v Trenčíne.  

 

Pristúpili sme k hlasovaniu o predložených dokumentoch. Rada školy odporučila schváliť 

zriaďovateľovi Správu o výchovno – vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský 

rok 2022/2023. Hlasovali všetci prítomní členovia Rady školy pri SŠŠ v Trenčíne. Priebeh hlasovania: 

 

Prítomných členov: 9                       Za: 9                     Proti: 0                   Zdržali sa: 0 

 

K bodu 8:  

Mgr. Kulichová poďakovala prítomným za účasť. 

 

K bodu 9) 

Uznesenie 

Rada školy na svojom zasadnutí dňa 23.10.2023 berie na vedomie a odporúča zriaďovateľovi schváliť 

predloženú:   

- Správu o výchovno - vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2022/2023 

- návrh plánu výkonov na školský rok 2024/2025 

 

Rada školy berie na vedomie:   

-     Plán práce Strednej športovej školy v Trenčíne na školský rok 2023/2024 s prílohami 

 

V Trenčíne dňa 23.10.2023                                   
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Zapisovateľ a vyhotoviteľ zápisnice:  

Mgr. Zdenka Kulichová             ......................................................... 

Overovateľ:  

Bc. Alžbeta Ďuráčiová     .......................................................... 


